
Komisja Rewizyjna pracowała w składzie:

1' Andrzej Lacel _ przewodniczący komisji

2. Gertruda Proksa zastępca przewodniczącego

3. Artur więcław _ członęk do dnia 30 stycznia 2008 r.

4' Franciszek Giecek cżonek od dnia 27 lutego 2008 r.

5. KrzysŹofclajcar _ członek komisji

6. Dariusz orawiec _ członek komisji

w I półroczu Komisja pracowała w oparciu o plan zatwierdzony uchwałą nr xv/|08/01.
- odbyto 7 posiedzeń w dniach:

- 24 stycznia 2008 r.

- 11 lutego 2008 r.

- l0 marca 2008 r.

- 3 kwiętnia 2008 r.

- 29 kwietnia 2008 r.

- 6 czerwca 2008 r.

- 24 czefl,tca 20OB r,

Zrealizowano tematy i podieto nastepuiace wnioski:

|. wĘtacja PrzedŚzkola w Bażanowicach.

Wnioski:

|. Prz'edł!ż.yć czas pracy w przedszkolu w BaŹ:anowicach od godz. 6.30 do 15.30.

2. Zrobić akcję promocyjną przedszkola (dni otwańe, przez zebranie wiejskie itp'), aby

pozyskać więcej dzieci'

3. Komisja proponuje aby w filiach prz€dszkolnych Błżanowice, cisownica wyznaczyć

osoby odpowiedzialne za dane filie.

4. Komisja wnioskuje aby podinspektor do sFa\ł oświaty Adam Brudny co najmniej raz

w miesiącu wizytował placówki oświatowe (szkoły, przedszkola) i raz na kwańał

przedstawił aktualną sytuację w placówkach'
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II, Analiza kosztów utŹymania placówek oświatowych w miejscowościach: Puńców,

Bażanowie, Kisielów oraz Go|eszów Równia łv 2007 roku.

Wnioski:

Po zapozraniu się f przedstawionymi materiałami dotyczącymi kosztów utrzymania

placówek oświatowych W Goleszowie, BaŹanowicach oraz w Puńcowie w roku 2007 oraz po

łysłuchaniu wójta Gminy oraz podinspektora ds' oświaty, Komisja stwierdza' że środki

przeznaczone na te placówki zostały wyko(zystane prawidłowo i w sposób optymalny.

III. Zaopiniowanie wykonania budżetu gminy za 2007 rok'

Wnioski:

Komisja sformułowała wniosek w spmwie udzięlenia wójtowi Gminy Goleszów

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za200,7 t'

Iv. ocena działalności GoK i rrydatkowania środków pochodzących z budż€tu gminy.

Wnioski:

1' Komisja Rewizyjna proponuje aby dzieci ze szkół podstawowych Gminy Goleszów

korzystały nieodpłatnie z wypożyczalni kostiunów, jeśli stroje te wypożyczane są na

imprezy organizowane pftęz szkoły .

2' Komisja Rewizyjna proponuje rozdzielić działalność spońową LKs ,.Lesznianka,' od

działalności kulturowej świetlicy w Lesznej Górnej '

3' Komisja Rewizyjna zwraca się do dyrektol GoK Lidii Lankocz o przygotowanie

propozyc1i tozszerzenia działalności GoK o kółka zaintelesowań i z\,viązanych z tym

koszty.
. 

Jednak z wnioskiem ru 1 nie zgodziła się dyrektor GoK Lidia Lankocz. stwierdziła ona, iż

w przypadku realizacji wniosku oczekuje ona dodatkowych środków z budżelu gminy na

realizacje zadań GoK.

V. Ocena akcji zimowej 2007/2008.

Wnioski:

Z z;wiqzku z sygnałami mieszkańców o nięnadążaniu przez pracowników drogówki

z posypywaniem śliskich nawierzcłmi dróg, komisja ploponuje rozważenie zmodyfikowania

umów o odśnieżaniu poprzez dołĄczenie zad,ania posypyłania dróg przez firmy odśnieżające

(dotyczy sołectw oddalonych od Goleszowa).
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VI. Ocena dziaIłlności GsK w okresie od l 8rudnia 2007 do 1 marca 2008 r.

Wńoski:

Komisja pryjęła informacje o działalności GSK bez uwag.

vll. Dzirlrlność k|ubów sportoBych i ttydstkowanie przez nie pieniędzy pozyskanych

z budż€tu gminy. wydatkowanie przez LKs wiki pieniędzx pozyskanych z budżetu

gminy.

Wnioski:

l. Komisja Rewizyjna wnioskuję o to, aby lduby spońowe prowadzily ewidencję

zakupionego i wydawanego sprzętu i do rozliczenia dostarczatrego do urzędu kluby

powirury dołączać w/w wykaz.

2' Komisja wnioskuje o szczegółowe opisywanie rachunków za transpoń (miejscowości

od i do, liczba km oraz cęnajednostkową za 1 km)'

3. Komisja wnioskuje o systematyczrc rozliczanie się z rachuŃów za paliwo.

4. Komisja wnioskuje do wójta gminy o wystosowanie do klubów zawiadomień

w spra\łie rea|i7acji wnioskóu komisji '

Tematykę rea|izowano na podstawie informacji przekazywanych paez wójta gminy'

skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych oraz innych pracowników urzędu

odpowiedzialnych za poszcfegó|ne zadania.

Każde z posiedzeń Komisji zostało zaplotokołowane, a dokumenty te są udostępniane do

wglądu w biurze rady oraz na !Ął!!.!iQ!9szQy!ipJ!ę!p!

Wnioski na bieąco byty przekazywane wójtowi gminy.
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